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zápis zjednání
Osadního výboru Bedřichovice

3. jednání výboru / zasedací místnost KD Bedřichovice 

Datum: 2.1.2023
Přítomni: Ivan Vávro, Zuzana Mikové, Helena Straková, Jan Jež,

Richard Straka, Rudolf Hýbela, Jiří Tomášek
Omluveni:
Hosté:

Program:

1. Informace o zprávě předsedy OVB na ZM 14.12.2022
2. Kalendář akcí v Bedřichovicích v roce 2023
3. Změna územního plánu na na ploše p.č 3392/1 a 3393/1 v k.ú. Šlapanice
4. Různé

Osadní výbor se sešel v uvedeném složení. Na jednání byly projednány následující 
body:

Ad 1) Předseda OVB informoval členy OVB o podání zprávy z výboru na zasedání 
ZM dne 14.12.2022 ve Šlapanicích.

Ad 2) Osadní výbor projednal konání společných akcí v Bedřichovicích:
- Košt vína 15.4.
- Nohejbalový turnaj
- Bedřichovické hody 27. 5.
- Poutní slavnost 28. 5.
- Pétanque turnaj
- Obecní svátek 3. 9.
- Rozsvěcení vánočního stromu
- Svatoštěpánská zábava 26.12.
- Koncert Mistříňanky
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Kalendář akcí bude nově veden jako samostatný dokument. Organizátoři akcí 
postupně doplní data konání.

Předseda OVB zajistí KD pro konání společenských akcí, spolupořádaných OVB.

Ad 3) Osadní výbor jednomyslně žádá o schválení v Radě města Šlapanice a 
v Zastupitelstvu města Šlapanice změnu územního plánu na na ploše p.č 3392/1 a 
3393/1 v k.ú. Šlapanice ze stávajících ploch na plochy pro bydlení.
Odůvodnění:

- Akutní potřeba výstavby bydlení v obci
- Nutné navýšení počtu obyvatel obce pro rentabilitu a rozšíření služeb 

občanům (nový obchod atd.)
- Příjem do městské pokladny z následného prodeje těchto pozemků, které jsou 

ve vlastnictví města
- Zhodnocení ceny těchto pozemků výhodné pro město
- Jediný svažitý pozemek v „závětří" dálnice v obci, takže bez hlukové zátěže
- Možnost vybudování parkoviště pro potřeby akcí v kulturním domě 

(v současnosti nedostatečné)
- Jednoduchá možnost napojení na inženýrské sítě

Ad 4) Různé
- Zápisy z výborů jsou archivovány na internetových stránkách Města. Vložení 

zajišťuje sekretariát starostky. Předseda OVB předává zápis sekretariátu, 
upozorní pracovnice sekretariátu na potřebu vložení zápisu.

- Na zasedání ZM vystoupil zastupitel Zdeněk Kadle s dotazem, zda jsou 
záměry OVB v souladu se strategickými záměry města. Na dotaz odpověděla 
starostka města. Byla dohodnuta účast předsedy OVB na některém zjednání 
komise pro strategii.

- Osadní výbor doporučil projednat účast předsedy OVB na jednání RM dle 
potřeby OVB.

- Osadní výbor bere na vědomí nový ceník externích pronájmů KD, platný od 
1.1.2023.

- Osadní výbor požaduje vyšší údržbu cyklostezky a návsi v zimním období - 
protažení cyklostezky při zasněžení a odklizení sněhu na přístupových cestách 
ke KD na návsi.

- Osadní výbor projednal roznos fotografií obyvatel obce Bedřichovic dne 3. září 
2022. Fotografie budou vloženy do schránky každého domu.

Další jednání výboru proběhne v pondělí dne 6. 2. 2023 v 18 hodin. 

Vyhotovil: Ivan Vávro, předseda OVB
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